
PROTOKÓŁ XV/2015 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 10 listopada 2015 r. 
 

    W posiedzeniu udział wzięło 13 Radnych Rady Gminy, Lista obecności stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Jacek Smoliński - Wójt 

Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś Zastępca Wójta oraz Pani Izabela Czaplejewska 

Skarbnik.   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w 

godzinach 13-13
35

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Obrady V Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

1. Otwarcie sesji, w tym: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad; 

2. Interpelacje i zapytania Radnych.  

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwały w sprawie: 

a) świadczenia przez Gminę Białogard działalności w zakresie telekomunikacji. 

4. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

5. Zamknięcie XV  Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że dzisiejsza Sesja została zwołana w celu podjęcia 

uchwały dotyczącej rozpatrzenia projektu i podjęcia uchwały w sprawie świadczenia przez 

Gminę Białogard działalności w zakresie telekomunikacji.  

 

Ad. 2. na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły Interpelacje i zapytania Radnych, 

Ad. 3.   Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie świadczenia przez Gminę 

Białogard działalności w zakresie telekomunikacji. Uchwałę omówiła Pani Skarbnik, 

przeczytała uzasadnienie do projektu uchwały. Pani Monika Sztyma-Horwat spytała czy 

dostęp do Internetu będzie ogólnodostępny? Pani Skarbnik odpowiedziała, że na razie będzie 

bezpłatny dla beneficjentów projektu, Pan Wójt powiedział, że będzie bezpłatny po pięciu 

latach, po zakończeniu okresu projektowania. 

 

Głosowanie: 

„za” – jednogłośnie 

 

 

Ad. 4. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  



Pan Marcin Oborski zwrócił  się z prośbą, o zastanowienie się nad tym, aby wszystkie Sesje 

były organizowane w ostatni czwartek bądź piątek miesiąca, co pomogło by w zaplanowaniu 

czasy, przede wszystkim osobom pracującym. Pan Wójt odpowiedział, że czasami jest ciężko 

zaplanować termin z tak dużym wyprzedzeniem. Jednak trzeba spróbować to 

usystematyzować. Pan Wójt poprosił o zapoznanie się ze stawkami cen za wodę i ścieki, oraz 

protokołem z kontroli LZS. 

 

Ad 5. Zamknięcie XV Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XV Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  

 


